
出口型三轮摩托车 JZERA

产品名称 出口型三轮摩托车 JZERA

公司名称 深圳市江智工业技术有限公司

价格 面议

规格参数 品牌:JZERA
型号:JZ200ZH
排量:200（ml）

公司地址 中国 广东 深圳市宝安区
沙井街道芙蓉工业区三路

联系电话 86-0755-27803089 13823174938

产品详情

深圳市江智工业技术有限公司
是专门致力于机电产品特别是车辆产品及其零部件研发设计，摩托车、特种车整车生产及改装，数控cnc
车辆零部件加工、 碳纤玻璃钢车辆零部件加工、五金材料弯冲焊加工，汽车配件生产为核心；摩托车
关键件进口服务为补充的专业化国内外市场快速预见导向型综合实体。

shenzhen jiangzhi industrial technology limited company devotes to the mechanical and electrical products especially
the vehicles product and the spare part research and development, design, the motorcycle, special vehicles ,car parts
produces and the re-equipping, the numerical control and the cnc vehicles spare part production, fiber glass and
carbon fiber vehicles spare part processing, the processing of the hardware material flushes curved welds.and to import
the motercycle critical parts to supplement service.it’s a specialized domestic and foreign market fast foresight
guidance comprehensive entity

本产品的品牌是JZERA，型号是JZ200ZH，排量是200（ml），产品单价是5800.00，发货期限是15
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